

| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 28-11-2021 09:05:34 AM | السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 11-28-09:05:34 |
|--|---|
| The Extraordinary General Assembly Meeting of RUMM FINANCIAL BROKERAGE was held on 2:30 On 25-11-2021 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 71.611%. | عقدت الهيئة العامة لشركة رم للوساطة المالية بتاريخ 25-11- 2021 على 2:30 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي و المسموع (ZOOM) وبنسبة حضور 71.611 %. |
| Subject: Other | الموضوع: آخر |
| Reversing the decision to merge with the Jordanian Investment Funds Management Company, which was taken at the first extraordinary general assembly meeting for the year 2020 on 28-07-2020. | تمت الموافقة بالإجماع على العدول عن قرار الاندماج مع الشركة الأردنية لإدارة الصناديق الاستثماري المتخذ في اجتماع الهيئة العامة غير العادي الأول لعام 2020 بتاريخ 28-2020. |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: najjar |